
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinta Cornisiei de ecologie, protec jia mediului 9i igienizare

din data de 06 maRie 2024, ora 11,45

§edinja s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
06.03.2024 a doamnei pre9edinte Ciceala Ana Maria.
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CICEAL/\ ANA-MARIA – PRE§EDINTE – prezent

Vl§AN HORIA-ALEXANDRU – SECRETAR - prezent

PURCAREA SORIN – absent

GRAM ANAMARIA ALINA – prezent

MURE§AN MANUELA – prezent

FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent

a

STOICA IOANA – absent

COMANICI ANCUTA - SORINA – absent

Ordinea de zi a comisiei:
Proiect de hotarare privind aprobarea Documentajiei de Avizare a

Lucrarilor de Interven+ie 9i a indicatorilor tehnico - economici pentru
obiectivul de investitii:“Reparajii Capitale la Podul de Nuc din Parcul
Ci9migiu.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Buna ziua, tuturor.

Avem 9edinta comisiei de ecologie Tn acest moment, cu un singur
proiect de hotarare la avizare, cel privind aprobarea Documentajiei de
Avizare a Lucrarilor de Interventie si a indicatorilor tehnico - economici
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pentru obiectivul de investitii:“Reparajii Capitale la Podul de Nuc din
Parcul Ci9migiu.

Daca nu mai sunt alte propuneri pe ordinea de zi, rog colegii sa
voteze ordinea de zi.

Multumesc

5 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva.

Muljurnesc.

O rog Tn acest caz pe doamna director Bega de la ALPAB sa ne
prezinte foarte foarte pe scurt proiectul propus de dumnealor.

Doamna Director General Bega Corina – A. L.P.A.B.

Buna ziua

in momentul cu care venim astazi in faja dumneavoastra, reprezinta
repara+iile capitale la Podul de nuc din parcul Ci9migiu, podul de nuc este
unul dintre cele mai Tndragite 9i reprezentative locuri, este reprezentativ
pentru Parcul Ci9migiu. El dateaza din anul 1859 cand a fost realizat initial
din lernn, dupa aceea tot la acea perioada, lanturile podului au fost
realizate din crengi de nuc, oferind acest aer arhaic 9i poetic Tntregii
construc+ii. in anul 1930, podul inijial a fost Tnlocuit cu podul actual. Atunci
a fost 9i data ultimelor reparajii capitale, iar mai tarziu Tn anul 1990 s-au
realizat interventii asupra structurii de tip reparatii curente. Datorita fazei
avansate de degradare, atat la nivelul suprastructurii cat 9i la nivelul
infrastructurii, venim astazi Tn fa+a voastra cu cu propunerea sa refacem
in integralitate grinzile marginale 9i sa reparam celelalte elemente ale
podului. Lucrarea este estimata a dura 10 luni in care este inclusa si faza
de proiectare 9i faza de executie 9i conform devizului, costul total ar fi de
maximum 5519813 lei. Acum cum le prezentam mai devreme 9i colegilor
din Comisia economica, in momentul Tn care noi vom iesi cui SEAP si vom
scoate, vom deschide o procedura de licitatie pentru atribuirea acestui
proiect, nu vom include desigur cheltuielile diverse 9i neprevazute care
sunt 20% din capitolele 1, 3 9i 4 9i nu vom include capitolul 7 cand
deschidem licita+ia, unde sunt cheltuielile aferente marjei de buget pentru
construirea rezervei de implementare pentru ajustarea de pre{ de 25%. Cu
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alte cuvinte, cand vom ie9i peste SEAP, vom ie9i cu o suma maxima de
unde ofertan Iii economici pot sa ofere doar Tn jos de 3365862 lei.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc mult pentru prezentare 9i explicatii. Daca au colegii
intrebari sau interven+ii pe acest proiect. Nu sunt.

Putem vota.

Asistent comisie

5 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva. Aviz favorabil.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc foarte mult dragi colegi §i doamnei director Bega 9i
trebuie sa intram Tn sedinta de Consiliul General care a Tntarziat.

Multumesc mult inca o data 9i o zi buna!

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 12:05

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de sisternul de vot online cu aplica jia integrata Slido.

PRESEDINTE
CICEALA ANA MARIA

SECRETAR
Vl§AN HORIA ALEXANDRU


